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Fiskebåt ønsker at Sjømatrådet i større grad enn i dag skal være tydelig og transparent med hensyn 

til hva inntektene fra markedsavgiften blir brukt på og hvordan den fordeles til de ulike sektorene.    

En hyppigere vurdering av markedsavgiften kan være hensiktsmessig, men å endre 

markedsavgiften hvert år er for ofte. Fiskebåt mener at for at Sjømatrådet skal gjøre en best mulig 

jobb er det viktig med forutsigbarhet og stabilitet. 

 

Fiskebåt mener at å sette ned avgiften i gode tider og øke den i nedgangstider er en dårlig løsning. 

Når inntektene er på et høyt nivå bør det heller legges mer ressurser i å bygge nye markeder og 

videreutvikle eksisterende markeder. I tillegg bør det settes av midler til år med lavere inntekter.  

 

Fiskebåt ønsker ikke å uttale seg med hensyn til størrelsen på avgiften for laks og ørret.  

 

Fiskebåt mener prinsipielt at avgiften for villfisk bør være mest mulig lik for alle arter. Fiskebåt 

mener derfor at markedsavgiften for pelagiske arter bør videreføres på dagens nivå. Fiskebåt 

legger til grunn at det ikke er aktuelt å endre markedsavgiften for hvitfisk, reker og skalldyr.  

Vennlig hilsen 

FISKEBÅT 

 

Jan Ivar Maråk      Beate Nørvåg 

 

Brevet er godkjent elektronisk og sendes uten underskrift. 


